
20180806 Bilaga till styrelsenprotokoll 

Från: Henrik Jowilin <henrik.jowilin@gmail.com>  

Skickat: den 6 augusti 2018 21:14 

Till: Johanna Krantz <johanna.krantz@enkoping.se> 

Kopia: Anna Linder <anna_linder87@hotmail.com>; Hallgren Niclas DUpp_Enk 

<niclas.hallgren@svevia.se>; Henry Petersen <hpg.petersen@gmail.com>; Martin Lidberg 
<martin.lidberg@gmail.com>; Petter här <plh070@hotmail.com>; Sandra Konkari 

<sandrakonkari@gmail.com>; Thobias Ljungh <thobias1@hotmail.com>; fanny knutsson 

<fanny.knutsson@live.se>; peter Hedman <peterh121@hotmail.com>; 

CECILIA.NORLING@GMAIL.COM 

Ämne: Re: 60års-festen underlag till styrelsemötet 

  

Hej Johanna och Cecilia! 

  

  

Här kommer styrelsens åsikter gällander era frågor. 

  

  

FRÅGOR 

  

Hur tar vi emot anmälningar / betalningar? 

  

  

Vilka ska bjudas in? Alla i Trögden? Andra klubbar och deras tränare? Alla i Trögden 

Hur ska denna inbjudan gå ut? Alla kommer inte se det på laget.se så hur ska vi nå ut med budskapet? 

Sitter med inbjudan nu och skulle vilja kunna skicka ut den i nästa vecka när vi okejat den. Skicka ut i alla 

kanaler och även affischering. Ta kontakt med Niclas gällande laget.se/facebook om ni vill ha hjälp. 

Har vi budget så vi kan bjuda alla i lagen + föräldrar(ej A-lagets föräldrar)/ledare på middagen. Alla 

”utomstående” får betala ett självkostnadspris? Eller finns det möjlighet att bjuda alla aktiva och 

familjemedlemmar betalar ett självkostnadspris? Vi tror inte att det finns ekonomiskt utrymme att ”bjuda” 

medlemmar. Vi har budgeterat för 10.000 kr för 60 årsfesten, resterande ska vara självbärande. 

Hur är det egentligen med alkoholservering? Ngn som vet vad reglerna säger i slutet sällskap kontra bjuda 

in alla i bygden. Eller ska vi bara blunda och köra? Vi vill att ni kollar upp vad som gäller. För två år sedan 

gick Tore Carlström en utbildning på ca 1,5 timme inne på kommunhuset med en kostnad på 1000 kr. 

Kan vi betala ngn för att hjälpa till eller hur får vi tag i personal till kvällen så vi inte behöver göra allt själva. I 

första hand vill vi att vi försöker bedriva festen med ideell arbetskraft. Om det inte är genomförbart så måste 

vi betala för tjänsterna.  

  

  

ÖVRIGT 

Sedan lite andra frågor också… 
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Kan STIK köpa in ett partytält? Det skulle även behövas när det är matcher/cuper eller andra 

event och man vill ha lite tak ute, tex. kafeteriaförsäljning uppe vid andra planen. C:a 2500kr  

Det är inte budgeterat i år men finns det utrymme för ett sådant inköp så är det ok. Behöver vi det till årsfesten? 

Soptunnor – kan det köpas in några fler så man kan ha ute och vid andra ställen när det behövs?  

Javisst - vi får titta på det 

Lagen skulle behöva varsin första-hjälpen väska, alla har inte en. Kan klubben stå för det? 

Varje lag har en lagväska där varje lag ansvarar för vad som finns i. STIK står för kostnaden för 

materialet. Det finns visst material bla hos seniorerna. 

  

  

Jag bifogar en övergripande budget för Årsfesten 2016 i förhoppning att det kan vara till hjälp. 

  

  

Mvh / Styrelsen 

  


